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Zebedeus? To jako ten rybá� od Genezaretského 
jezera? Táta Jakuba a Jana? Kdepak, do Domažlic 
p�ijela v pátek 31. srpna klatovská vokáln�-
instrumentální skupina. 
Skupina, kterou tvo�í 3 holky a 3 kluci, p�edvedla 
v klášterním kostele p�evážn� písn� z kategorie 
spirituálu, a to jak z vlastní tvorby, tak p�evzaté. 
Oslavila letos v kv�tnu již páté výro�í. Na to, jak 
vlastn� vznikla, jsem se po koncert� zeptal 
kapelníka Pavla Koury. Tady je jeho odpov��: 
„Byli jsme kamarádi, skupina osmi hudebník� 
a zp�vák�, kte�í zpívali ve sboru duchovní hudby. 
My tenkrát v�d�li, že v Klatovech existuje festival 
k�es�anských písní K�esadlo. P�ed p�ti lety jsme 
dostali nápad, že bychom mohli na festivalu 
vystoupit a zazpívat písn�, které spousta lidí 
považuje za b�žné, které se dají slyšet v rádiích, na 
CD, ale málo z nich si uv�domuje, že mají duchovní 
podtext. Už samotné slovo spirituály jsou duchovní 
písn�, jenže spousta lidí má tyhle písni�ky usazené 
úpln� jinde, a nep�emýšlí o textech. A my cht�li na 
festivalu vystoupit s písn�mi, které jsou naprosto 
známé, ale ukázat p�itom a �íct: „Hele�te, tenhle 
text je vlastn� duchovní. Vždy� tohle je také píse�, 
která pat�í na tento festival.“ A to byl podn�t, kv�li 
kterému jsme se dali dohromady.“ 
Tak, te� už všichni známe Zebedeovu historii, 
zbývá se pod�lit o zážitek z koncertu a nastínit 
budoucnost… 
P�iznám se, že jsem se k p�íprav� tohoto koncertu 
dostal jako slepý k houslím; Zebedea jsem do té 
doby nikdy neslyšel a na rovinu, spirituál není 
zrovna šálek mého �aje. Nicmén� se už n�jaký ten 
pátek s n�kterými �leny tohoto hudebního t�lesa 
znám, takže jsem nem�l pochyb, že se bude jednat 
o zážitek p�íjemný. P�irozen� m� t�ší, že si 
v páte�ní podve�er našlo do klášterního kostela 
cestu i po�etné obecenstvo a že tedy nemusím 
z tohoto titulu – jak bývá poslední dobou �asté –  
vzdychat nad slabou ú�astí. 
Zebedeova premiéra proto nebude zárove� 
derniérou a již te� Vám mohu slíbit, že se k nám do 
Domažlic v brzké dob� vrátí, aby nám zahrál p�i 
mši svaté. Ostatn�, kdybyste m�l n�kdo cestu do 
Klatov, tak tam máte 22. zá�í možnost slyšet 
Zebedea  p�i mši sv. v 16 hod. Více informací se 

Vám dostane, když zabrouzdáte na 
www.zebedeus.com. 
A d�kova�ka na záv�r: D�kuji P. Miroslawovi, 
P. Liborovi, Ani�ce a paní Kub�. 

Honza S. 
 
 

Farní sklípek hostí další fotovýstavu 

 
Farní sklípek p�ivítal první zá�ijovou ned�li další 
z �ady fotografických výstav. Tentokráte svá díla 
z Madeiry p�edstavuje Pavla Popelková, které jsme 
se na úvod našeho minirozhovoru zeptali, zda je to 
tvoje první výstava nebo máš již s vystavováním 
n�jakou zkušenost? 
S vystavováním fotografií zas tak velké zkušenosti 
nemám. Asi dvakrát jsem m�la vyv�šené n�jaké 
fotografie na chodbách Gymnázia J.Š.Baara, ale 
výstava jako taková je tahle mojí první. A proto 
bych ješt� jednou ráda pod�kovala P. Miroslawovi, 
Liborovi a Paddymu za uskute�n�ní této výstavy. 
 
Z kolika fotografií a podle �eho jsi vybírala?    
Fotek bylo hodn�, nevešly se ani na CD, ale 
p�iznávám, vybrat jich deset bylo opravdu t�žké. 
Dost �asto, klidn� i n�kolikrát za den, jsem 
s rodinou vysedávala u po�íta�e a �íkala jsem si, že 
by tahle mohla být ta pravá. Vybírala jsem fotky za 
ú�elem ukázat kontrasty Madeiry. Hory, zima; 
Mo�e, teplo. A to že tam bylo krásn�. Doma jsme 
jich vybrali t�icet a tu desítku, která te� visí 
v rámech, mi pomohl vybrat pan u�itel Mat�jka.    
 
Když by ti n�kdo nabídl, že sta�í �íct místo, kde 
chceš fotit a okamžit� bys tam mohla odjet, tak 
jaké místo by sis vybrala a pro�? 
Zase to vypadá jako propagace Madeiry, ale v dob� 
našeho pobytu se jela Rallye Madeira. Zde jsem si 
poprvé vyzkoušela, jak je t�žké fotit auta v plné 
rychlosti a velmi m� to zaujalo. Takže asi kdybych 
si m�la vybrat, kam bych jela, vyrazila bych se 
svým fo�ákem, stativem, prázdnou kartou a plnou 
baterkou na královnu motosport� formuli 1 do 
Francie… 


